
Avd Raufoss 
 
 

Protokoll fra årsmøte i avd.28 Raufoss, Forbundet for Ledelse og 
Teknikk, den 15.03.2017 kl.18:30 på Messa, Raufoss 
 
Til stede: 31 medlemmer 
 
Styret foreslo følgende dagsorden: 
   1. Åpning. 
   2. Konstituering, valg av: 
    - Møteleder 
    - Sekretær 
    - 2 personer til å undertegne protokoll 
   3. Årsberetning. 
   4. Regnskap. 
   5. Handlingsplan 

6. Behandling av innkomne forslag. 
   7. Budsjett. 
   8. Valg. 
   9. Utdeling av erkjentlighetsgaver. 
   10. Avslutning. 
Vedtak: 
Dagsorden ble enstemmig godkjent.  
 
1. Åpning. 
Leder Terje Sagstad åpnet møte med å ønske alle vel møtt til årsmøte i avdeling 28 av 
Forbundet for Ledelse og Teknikk. Årsmøtet ble avholdt på Messa på Raufoss. Aud Marit 
Sollid FLT sentralt ble sammen med jubilantene ønsket spesielt velkommen.               
 
Det ble i ærbødighet holdt 1 minutts stillhet for de av våre medlemmer som var gått borti løpet 
av arbeidsåret. 
 
Godkjenning av innkalling. Enstemmig godtatt. 
 
2. Konstituering.  
Styret foreslo følgende: Møteleder:   Terje Sagstad 
    Sekretær:   Arne K. Karlsen 

Til å undertegne protokoll: Nina Johnsen & Wenche Smedstad 
 

 
Vedtak:  
Disse ble enstemmig valgt.  
 



 
3.Årsberetning. 
Sekretær leste opp årsberetningen for styret i avd. 28 
 
Vedtak. Enstemmig godkjent 
 
4. Regnskap. 
Møteleder ga ordet til Kari Aaslund som redegjorde for det framlagte regnskap for perioden 
1/1- 17 til 31/12- 17 
Regnskapet viser et underskudd på kr. 30.839,71 
Kommentar fra styret:  
2017 var et landsmøte år som krever mye forberedelser for deltagerne og et ekstra landsmøte 
konferanse høsten 2017 forklarer årets underskudd 
 
 
Nytt i år er Fond. Avdelingen hadde nesten en million på konto, halvparten ble investert i et 
fond. Styret var interessert i å forvalte pengene på en måte som ga mer avkastning enn 
rentene på en konto. Pengene kan tas ut på noen få dager. Avkastningen på de 500.000 som 
er satt inn har hittil vært på over 11.000kr 
 
Ble kommentert at leiligheta går litt i minus selv om det er bra utleie. Leder redegjorde for 
grunnen til at leiligheta har gått i minus, som er tilkobling av fjernvarme. Dette vil antagelig 
lønne seg på sikt.  
 
Det ble videre referert til at revisorene Gunn Homb og Astrid Frøyhov Ødegård hadde revidert 
regnskapet og funnet det i orden. 
 
Vedtak: 
Det fremlagte regnskap ble enstemmig godkjent. 
 
5.Handlingsplan 
Avdelingen følger forbundets handlingsplan om organisasjonsutvikling. Det prioriteres 
systematisk skolering og rekruttering av avdelingens tillitsvalgte. Vi søker samarbeid med 
”nabo”-avdelinger for å sikre det enkelte medlem best mulig tilbud. 
 
Ingen ønsket ordet til punktet. 
 
6.Behandling av innkomne saker. 
Det foreligger ingen innkomne saker til årsmøtet. 
 
 
7. Budsjett. 
Møteleder gav ordet til Kari Aaslund som gjennomgikk det fremlagte budsjett for 2017. 
Det ble kommentert at det er pessimistisk å budsjettere med mindre inntekt fra kontingenter 
enn året som har vært.  



Grunnen til budsjetteringen er et landsmøtevedtak høsten 2017 som innebærer at deler av 
kontingenten skal gå til å finansiere ansettelser av nye regionsrådgivere.  
Det ble også stilt spørsmål om rekruttering til FLT.  
Leder kommenterer at i Raufoss industripark er det ganske stabilt. Hapro har hatt litt nedgang 
de siste årene, men det har holdt seg ganske stabilt totalt sett i avdelingen.  
De nye regions rådgiverne skal prioritere rekruttering. 
 
Vedtak: 
Årsmøte tiltrer enstemmig det fremlagte budsjett 
 
8.Valg 
Valgkomiteens innstilling til valg 2018 ble lest opp av Terje Sagstad, da ingen fra valgkomiteen 
var tilstede. 
 
 

VALGKOMITEENS INNSTILLING  
FLT AVD. 28 – 2018 
 

Funksjon Navn Valgperiode Status 
Leder: Kari Brænden Aaslund, KA 2018-2019 Ny velges for 2 år 
Nestleder: Terje Sagstad, HAP 2018-2019 Ny velges for 1 år 
Sekretær: Arne Karelius Karlsen, Hapro 2017-2018 Ikke på valg 
Kasserer: Sonja Syversen, Nara 2018-2019 Gjenvalg 2 år 
 
Styremedl.: Geir Gustavsen, Nara 2018 Gjenvalg 1 år 
 Kristin Degvold Berg, Lepro 2018 Gjenvalg 1 år 
 Endre Øibakken, Hapro 2018 Gjenvalg 1 år 
 Frode Lundhagebakken, Benteler 2018 Ny velges for 1 år 
 
Vararepr.: Kurt Eriksen, Hexagon Ragasco 2018 Gjenvalg 1 år 
 Kai Morten Lilleng KA 2018 Gjenvalg 1 år  
 
Revisorer: Karing Ringen, Nammo 2018-2019 Ny velges for 2 år 
 Gunn Homb, Benteler 2017-2018 Ikke på valg 
 
Studiekontakt: Kurt Eriksen, Hexagon Ragasco 2018 Gjenvalg 1 år 
 
Arbeidsutvalg: Leder, nestleder, sekretær og kasserer   
Vararepr.: Kjell Haugland, HAP 2018 Gjenvalg 1 år 

 Geir Gustavsen, Nara 2018 Gjenvalg 1 år 
 
Signaturfullmakt Leder og kasserer  Som før 
Repr. Til LO GLTE: Leder  Som før 
Vararepr.: Nestleder  Som før 
Festkomité: Styret oppnevner ved behov  Som før 



Repr. til forsikr. 
utvalget: Leder  Som før 
 
 
 
 
Valgkomité: Mona Haugnes, KA 2017-2018 Ikke på valg 
 Asgeir Stensrud, Neuman 2018-2019 Gjenvalg 2 år 

 Svein Kåre Furuly, Benteler 2018-2019 Gjenvalg 2 år 
 Magnar Hagen, Nara 2017-2018 Ikke på valg 
  
 
 
   
Valgkomiteen har bestått av:  
Magnar Hagen, Asgeir Stensrud, Mona Haugnes og Svein Kåre Furuly. 

 
 
 
Vedtak: 
Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
9. Utdeling av erkjentlighetsgaver. 
 
Fra FLT sentralt kom Aud Marit Sollid 1. nestleder. Hun takket for innbydelsen og hilste fra de 
andre i forbundsledelsen. 
Hun foretok overrekkelsen av erkjentlighetsgavene for 25, 40 og 50 års jubilanter sammen 
med leder. 
 
 
10. Avslutning 
Leder tok ordet, takket for sin periode som leder i avdelingen, og kommenterte at det er på tide 
og overrekke klubba videre. Kari, som ny leder takket for tilliten. Sammen skal vi få til mye. 
Leder inviterte til bevertning. 
 
For styret 
 
Arne K. Karlsen 
Sekretær 
 
        
 
----------------------------------                                             -------------------------------------- 
Wenche Smestad      Nina Johnsen 


